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Saksfremlegg til styret i 
Sykehusinnkjøp HF 
Sak 66/2024 

Møteinformasjon Innhold 

Møtedato 27. september 2024 

Saksbehandler Lars-Johan Frøyland 

Divisjon/fellesfunksjon Forretningsutvikling 

Sakstype ☒ Beslutningssak 

☐ Orienteringssak 

☐ Temasak 

Offentlighetsvurdering ☒ Offentlig sak 

☐ Unntatt offentlighet etter §__ 

Tidligere behandlet i styret/saksnr.  

 

Innspill til Oppdragsdokument 2025 
 

Styret i Sykehusinnkjøp HF inviteres til å treffe følgende vedtak: 
1. Styret vedtar innspill til Oppdragsdokumentet 2025 slik det er fremlagt i saken.  

2. Styret ber administrerende direktør om å oversende innspillene til eierne innen 29. 

september 2024. 

 

 

 

Vadsø, 20. september 2024 

 

Bente Hayes 

administrerende direktør 
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1. Hva saken gjelder 
I henhold til årshjul fra eierstyrings-gruppen, skal Sykehusinnkjøp HF gi innspill til 

Oppdragsdokumentet 2025 innen 29. september 2024. 

Administrerende direktør legger med dette frem innspill til dokumentet, for styret til godkjenning. 

2. Hovedpunkter og handlingsalternativer 
Det har administrativt vært gjennomført en prosess hvor divisjonene og enhetene har vært invitert til 

å inngi forslag til områder/ tema, som bør adresseres inn til eierne.  

Utgangspunktet for arbeidet har vært at Sykehusinnkjøp HF i 2025 skal levere godt på ordinær drift, 

samtidig som foretaket vil stå i en krevende posisjon med flere større utviklingsprosjekt, herunder 

organisasjonsutvikling, nye digitale innkjøpsverktøy og kategoriprogrammet. Alle 

utviklingsprosjektene er etablert etter oppdrag fra, eller i nær forståelse med de regionale 

helseforetakene og styret.  

Situasjonsforståelsen knyttet til avsnittet ovenfor, har ført til at divisjonene og enhetene ikke har 

meldt inn forslag til nye oppdrag. Av samme grunn vil også administrerende direktør være 

tilbakeholden med å foreslå nye oppdrag for 2025.  

Administrerende direktør ønsker likevel å spille inn et tema som mulig kan munne ut i et oppdrag. 

Temaet må sees i nær sammenheng med utviklingsprosjektet knyttet til nye digitale innkjøpsverktøy. 

• Etablering av felles artikkeldatabase for spesialisthelsetjenesten 

Gjennom arbeidet med anskaffelsesprosessen som er satt i gang for anskaffelse av nye digitale 

innkjøpsverktøy (jf. styresak 31/2024), er det identifisert et behov for avklaring rundt en felles 

artikkeldatabase for spesialisthelsetjenesten. Det er per i dag ingen slik felles database.  

En felles artikkeldatabase vil kunne være en viktig faktor i digitaliseringen av verdikjeden for 

anskaffelse og avtaleforvaltning i spesialisthelsetjenesten. Også den systemleverandøren som til slutt 

blir valgt som leverandør av nye digitale innkjøpsverktøy vil etter hvert ha behov for klarhet i 

spørsmålene rundt artikkelinformasjon, og hvor masteren for denne skal være.  

Ideen om en slik database er forsiktig adressert muntlig i et dialogmøte Sykehusinnkjøp HF har med 

RHF-enes kontaktpersoner innen innkjøp og logistikk. Det er imidlertid ikke startet noen prosess for å 

planlegge et slikt arbeid. Dette fordi administrerende direktør vurderer at spørsmålet om å etablere 

en slik database både er prinsipielt og strategisk. Gitt at det oppnås enighet mellom regionene om å 

etablere en slik database, må det også avklares hvilken rolle Sykehusinnkjøp HF skal ha i planlegging, 

etablering og eventuell drift av databasen.  

Administrerende direktør adresserer likevel temaet i denne styresaken for å peke på at behovet er 

identifisert, og at Sykehusinnkjøp HF ser nytten av etableringen av en felles artikkeldatabase. Temaet 

må sees på som et oppspill til RHF-ene for å vurdere om det kan ha noe for seg at Sykehusinnkjøp HF 

i første omgang gis et oppdrag med å utrede en felles artikkeldatabase for spesialisthelsetjenesten.  
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3. Anbefalinger 
For å sikre god leveranse fra driften samtidig som godkjente utviklingsprosjekter gjennomføres i 

2025, anbefaler administrerende direktør at Sykehusinnkjøp HF ikke foreslår noen spesifikke nye 

oppdrag for 2025.  

Unntaket fra denne anbefalingen er knyttet til tema om utredning av etablering av felles 

artikkeldatabase for spesialisthelsetjenesten. Det anbefales at dette temaet spilles inn til eierne for 

vurdering for et mulig oppdrag til Sykehusinnkjøp HF for 2025.  
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